
Protokoll från årsmöte i Malmö FF 2019-03-01

Plats: Restaurang 1910, Swedbank Stadion

Mötet öppnas

s1
Fastställande av
röstlängd ftir mötet

$2
Val av ordfärande och
sekreterare ftir mötet

s3
Val av protokoll-
justerare och
rösträknare

s4
Fråga om kallelse titl
årsmötet har skett i
vederbörlig ordning

ss
Fastställande av
föredragningslista

Tillftirordnad ordÍÌirande Anders Pålsson inleder årsmötet.

Anders Pålsson framftir minnesord och ftirrättar parentation ftir två
avlidna MFF:are: Håkan Jeppsson och LabinotHaruzi.

Anders Pålsson håller ett kort inledande anftirande och ftirklarar därefter
årsmötet öppnat.

332 medlemmar är röstberättigade vid årsmötet, varav 7 är
representerade genom fullmakt. Årsmötet godkänner röstlängden.

Hans Petersson väljs till ordftjrande ñr mötet. Pontus Hansson väljs till
sekreterare ftir mötet.

Stadgama fìireskriver två protokolljusterare som också är rösträknare.
Eftersom det kan bli omröstningar och det är ett stort antal medlemmar
närvarande ftireslår mötesordftiranden att ytterligare två rösträknare ska
utses, dock utan att samtidigt vara protokolljusterare. ,Årsmötet bifaller
ftirslaget.

,{rsmötet väljer Thelma Emst och Mikael Karlsson till
protokolljusterare och rösträknare samt Mikael Cronqvist och Martin
Östling till rösträknare.

Stadgarna ftireskriver att kallelse ska skickas ut till medlemmama senast
tre veckor fiire årsmötet. Utskicket kan ske elektroniskt ftlrutom till de
medlemmar som har begärt att få medlemsinformation via vanlig post.
Mötessekreterare Pontus Hansson informerar om att kallelse har
skickats ut elektroniskt samt per post i ftireskriven tid. Information om
datum och tid ftjr årsmötet har dessutom vid ett antal tidpunkter
dessfürinnan publicerats på mff.se och ingått i medlemsutskick.

Årsmötet godkänner att det har kallats i vederbörlig ordning.

Föredragningslista har gått ut tillsammans med kallelsen. ,4rsmötet
faststäl ler ftiredragnings I istan.



$6
Styrelsens
verksam hetsberättelse
samt årsredovisning
ftir det senaste
verksamhetsåret

Verksamhetsberättelse och årsredovisning har funnits tillgängliga på

MFF:s hemsida och fÌir avhämtning på MFF:s kontor sedan l5 februari
och bifogas protokollet som bilaga l.

Sammanfattande pre sentation av verlcs amhe ten
Anders Pålsson inleder med en sammanfattande presentation av
verksamheten under ftiregående år samt vissa utblickar inlor 2019

Ekonomisk redovisning
Ekonomichef Stefan Andersson presenterar en sammanfattning av den
ekonomiska redovisningen. Den fullständiga ekonomiska redovisningen
finns i bilaga?.

Frågor från medlemmarna
En medlem noterade att publikintäkterna sjönk under 2018 och undrade
om det inte skulle kunna introduceras ett system där åskådare med
årskort eller biljett som inte kan se matchen kan sälja vidare sina
biljetter. Niclas Carlnén svarade att föreningen tittar på ett system som
kan möjliggöra sådan vidareftirsäljning men att det just nu inte finns
möjlighet till det.

En medlem undrade hur Malmö FF ftirhåller sig till det faktum att den
inhemska säsongen innehåller l0-15 matcher på konstgräs. Niclas
Carlnén svarade att Malmö FF:s ftirhållningssätt är tydligt och att
ft)reningen arbetar aktivt fijr att svensk elitfotboll ska spelas på gräs. De
erfarenheter Malmö FF har från hybridplaner bör göra att konstgräs ska
kunna ersättas med hybridunderlag framöver.

Medlemmen Mikael Haraldsson konstaterade att det ekonomiska
resultatet hade blivit ett betydande underskott utan intäkter från Europa
och spelarft)rsäljningar och undrade med anledning därav hur mycket
ftir stor den nuvarande ekonomiska kostymen är i avsaknad av sådana
intäkter. Anders Pålsson svarade att nuvarande kostnadsmassa skulle
vara väsentligt ftir stor om sådana intäkter inte alls hade funnits.
Samtidigt ska man vara medveten om att det hnns en del kostnader
relaterade till dessa båda intäktsposter som också behöver tas hänsyn
till. Med det kapital som har byggts upp finns det utrymme ftir att göra
kontrollerade satsningar eftersom det finns utrymme att ta ftirluster en
del dåliga år under ftirutsättning att det genomsnittliga ekonomiska
utfallet över tiden inte är negativt. Mikael Haraldsson genmälde att
någon mer konkret uppskattning av hur mycket kostnaderna skulle
behöva reduceras utan dessa intäktsposter måste finnas och ftireslog
själv att det måste handla om tiotalt miljoner kronor. Anders Pålsson
svarade att det handlar om en betydande ftjrlust som kan vara i den
region Mikael Haraldsson anger. Mikael Haraldsson betonade vikten av
attvara fbrsiktig när det går bra eftersom kostnader lätt skenar i väg
under sådana omständigheter. Anders Pålsson instämde men framhöll
samtidigt vikten av att utveckla verksamheten på sätt som höjer
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$7
Revisionsberättelse

$8
Fastställande av
resultat- och
balansräkning

$e
Fråga om
ansvarsfrihet för
styrelsen

$10
Fastställande av
medlemsavgifter

$11
Fastställande av
verksamhetsplan fär
det kommande året

kvaliteten och gör det möjligt att nå större intäkter.

En medlem undrade om något exempel kunde ges på evenemang utöver
matcher som äger rum i Stadion. Stefan Andersson svarade att
julshowen är ett sådant exempel och andra aktiviteter som äger rum i

Restaurang 1910.

Richard Peters ftiredrar revisionsberättelsen ftir 201 8.
Revisionsberättelsen ingår som en del av bilaga 2. I granskningen av
årsredovisningen hnner revisorerna att den ekonomiska redovisningen
har upprättats enligt god redovisningssed, att den ft)ljer lagar och
fÌirordningar och att den ger en rättvisande bild av verksamheten.
Revisorerna ti I lstyrker att årsredov isningen faststäl ls.

Revisorerna har även granskat styrelsens fÌirvaltning av verksamheten
och finner att den har ftiljt stadgarna. Revisorema tillstyrker att styrelsen
bevilias ansvarsfrihet.

,{rsmötet fastställer resultat- och balansräkning samt disposition av
överskott respektive underskott i enlighet med balansräkningen.

Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet ftir ftiregående verksamhets-
och räkenskapsår. Styrelsen deltar ej i beslutet.

Styrelsen ftireslår oftjrändrade medlemsavgifter ftir 2019, d.v.s.
400 kronor ftir vuxna, 200 kronor ftir ungdom till och med l8 år och
600 kronor ftir familj.

Årsmötet beslutar enligt ftirslaget.

VD Niclas Carlnén fÌiredrar verksamhetsplanen ftjr 2019.

Medlemmen Tony Ernst undrade om inte den e-sportverksamhet som
har påbörjats kräver ett årsmötesbeslut ftir att kunna startas. Anders
Pålsson svarade att en redogörelse ftir omständigheterna runt e-
sportverksamheten i relation till beslutsordningen gjordes på
medlemsmötet ijanuari. Att starta en ny varaktig verksamhet kräver
definitivt ett årsmötesbeslut. För närvarande genomftirs ett test av e-
sport inom ramen ftir Svensk Elitfotbolls tävlingar i e-sport. Testet
sträcker sig över 2019 och kommer att utvärderas under året. Om testet
faller väl ut kommer en analys att genomftiras om Malmö FF ska gå
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$12
Behandling av
styrelsens färslag och i
rätt tid inkomna
motioner

vidare med denna verksamhet och i så fall kommer årsmötet 2020 att
ftireläggas beslut i frågan. Viktigt att notera är att det inte finns någon
eko nom i sk nettokostnad med att genomftira testverksamheten.

En medlem undrade varför e-sportlaget har svarta tröjor och inte ljusblå.
Niclas Carlnén svarade att vära bortatröjor i fotboll är svarta. Anders
Pålsson svarade att synpunkten om tröjfrirg àrbra.

Årsmötet godkänner verksamhetsplanen.

Styrelsens ftirslag och den motion som har inkommit samt styrelsens
yttrande om motionen finns i bilaga 3.

Styrelsens forslag

Styrelsen ftjreslår en ny ordalydelse för punkt 2 och l0 i stadgarna.
Syftet är a) att ta bort den stadgeenlige möjligheten att ha juridiska
medlemmar, b) att i ft)redragningslistan fìir årsmötet infoga punkter om
att mötet öppnad och avslutas, c) att ange att endast de delar som är
relevanta ftir det enskilda årsmötet i punkt l5 i ftiredragningslistan ska
finnas med i ftiredragningslistan samt d) att den stadgeenliga
ftiredragningslistan ska harmoniseras med stadgarnas ftjreskrifter om
antal styrelsesuppleanter.

.Ä.rsmötet godkänner ftirslaget med acklamation.

Hans Petersson noterar att stadgeändringar kräver beslut på två på
varandra ftiljande årsmöten. Dagens beslut var det fìirsta beslutet, vilket
innebär att stadgeändringen inte träder i kraft genom detta beslut.

Motioner

En motion har inkommit.från medlemmarna Hampus Hansson, Andreas
Zaar och Henrik Larsson. Motionen yrkar på att supportrarnas önskemål
ska beaktas i större utsträckning i fastställandet av spelprogrammet.
Styrelsen delar i grunden uppfattningen att matcher ska ftirläggas till en
tidpunkt som är gynnsam ftir åskådarna. Styrelsen ftireslår att årsmötet
beslutar i motionens anda med ftljande något modifierade formulering.

Malmö FF ska:
o verka ftir att bortalagets åskådares önskemål om speltid ska

vägas in tillsammans med ovan Ii styrelsens yttrande] angivna
övriga faktorer vid fastställande av spelprogrammet,

. analysera vilka speltider våra åskådare ftiredrar, varvid analysen
ska gälla både hemma- och bortamatcher,

. verka ftir att matcher med en utannonserad speltid inte flyttas om
det inte finns synnerlige skäl och att om, vid tidpunkten då en
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s13
Fastställande av
antalet
styrelseledamöter

matchs speltid utannonseras, det finns en ftirutsägbar anledning
till att matchen kan komma att flyttas längre fram ska detta
ftjrhållande anges när matchen utannonseras tillsammans med
den speltid den kan komma att flyttas till.

,{rsmötet beslutar med acklamation enligt styrelsens ftirslag

Valberedningens ftirslag finns i bilaga 4.

Valberedningens ordftirande Jörgen Svensson ger en kort bakgrund till
valberedningens arbete och till ft)rslaget om att reducera antalet
styrelsesuppleanter. Valberedningen arbetar på uppdrag av
medlemmarna och träffar löpande olika intressenter, t.ex. MFF Support,
samt möjliga kandidater fÌir de poster valberedningen har att ftjreslå
kandidater till. Ett tiotal sådana möten har à,g!. rum. Valberedningen
träffar även alla styrelseledamöter individuellt och Niclas Carlnén. I
underlaget ingår de styrelseutvärderingar som styrelsen genomfür
årligen. Valberedningen arbetar med målet att den samlade
kompetensen i styrelsen ska stämma överens med hela loreningens
behov och att styrelsen ska vara väl sammansatt och tillsammans besitta
de kompetenser som krävs. Valberedningens bedömning är att
ftireningen har en utmärkt styrelse. Valberedningen konstaterar vidare
att styrelsen inte alltid är överens i alla frågor, vilket är en styrka, men
att den efter beslut driver ftireningen vidare med gemensam kraft.

Jörgen Svensson beskriver även den särskilda arbetsprocess som har
genomftirts med anledning av ordftirande Håkan Jeppssons frånfülle i
slutet av 201 8.

Jörgen Svensson füredrar valberedningens ftirslag i fråga om antal
styrelseledamöter och styrelsesuppleanter. Förslaget är att bibehålla nio
ordinarie styrelseledamöter.

Årsmötet beslutar med acklamation enligt valberedningens ftirslag.

Ordförande
Valberedningen ftireslår fyllnadsval av Anders Pålsson ftir en tid av ett
är.

Årsmötet beslutar med acklamation att välja Anders Pålsson till
ordftirande ftir en tid av ett år.

Val av styrelseledamöter
Valberedningen ftireslår omval av Pontus Hansson och Lars Kongstad
ÍÌjr en tid av tre år samt fyllnadsval av Lars Ljungälv ftir en tid av två år

Årsmötet beslutar med acklamation att välja Pontus Hansson och Lars

s14
Val
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s16
Övriga frågor

Kongstad till styrelseledamöter ftir en tid av tre år samt Lars Ljungälv
till styrelseledamot ftir en tid av två år.

Val av styre lsesuppleanter
I och med att årsmötet fastställde valberedningens fürslag om antal
styrelsesuppleanter sker inget val av styrelsesuppleant.

Val av revisorer
Valberedningen ÍÌireslår omval av Paul Hansson och Richard Peters fiir
en tid av ett år. Ä,rsmötet väljer med acklamation Paul Hansson och
Richard Peters till revisorer ftir en tid av ett år.

Val av revisorssuppleanter
Valberedningen frireslår omval av Kent Christensson och Jeanette
Roosberg ftir en tid av ett år. ,Ä.rsmötet väljer med acklamation Kent
Christensson och Jeanette Roosberg till revisorssuppleanter fiir en tid av
ett år.

Val av ledamot till valberedning
Jörgen Svensson ftireslås fiir omval ftir en tid av tre år. Årsmötet väljer
med acklamation Jörgen Svensson till ledamot i valberedningen fÌir en
tid av tre år.

Suppleant till valberedning
Jan-Anders Hybelius har ett år kvar på sitt mandat som suppleant i
valberedningen. lnget val av suppleant till valberedningen äger därftir
rum.

Ordförandeval
Medlemmen Jan Wifstrand framfiirde att han har riktat kritik mot
ordftirandevalet då det enligt hans uppfattning flrnns bättre kandidater. I
sitt anÍÌjrande ville han fokusera pä ffe områden. Det ftirsta är
Malmö FF:s betydelse. Föreningen är mycket större än enbart
medlemmarna. Om det inte går bra ft)r Malmö FF får Malmö ingen
positiv publicitet. Det är därftir viktigt att Malmö FF styrs av de allra
bästa individema. Det andra är att Malmö FF behöver satsa hårt på den
sociala verksamheten och öka MFF i samhället väsentligt. Det tredje är
transparens. Det är viktigt attvara öppen, tydlig och klar. Han ansåg inte
heller att medlemstillväxten imponerade.

Medlemman Tony Ernst svarade med att undra var Jan Wifstrand har
varit de senaste 12-15 årsmötena. På dessa har Tony Ernst och andra
medlemmar drivit frågor. Arsmötena har kännetecknats av en levande
füreningsdemokrati som är fÌirvånansvärt stor i en förening av
Malmö FF:s storlek och en bra demokratisk process. Han tycker därftir
Jan Wifstrands kritik känns märklig och ställer sig frågande till den.

Hedersordftjrande Bengt Madsen framftirde att det inlägg Jan Wifstrand
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har fått publicerat i Sydsvenska Dagbladet är osaklig och kränkande
gentemot Anders Pålsson och att han hade ftirväntat sig en ursäkt.

Medlemmen KarlArildsson instämde iTony Emsts inlägg. Han anser
också att årsmötena har visat på stark ftireningsdemokrati. Han ställde
två frågor till Jan Wifstrand med anledning av hans tidigare
debattartikel: På vilket sätt har valet av ordftirande varit riggat? På

vilket sätt menar Jan Wifstrand att Anders Pålsson löpte sin styrelseplats
2010? Karl Arildsson var själv med i en grupp medlemmar som füreslog
Anders Pålsson till styrelsen 2010 och han valdes enhälligt av årsmötet.

Jag Wifstrand svarade Bengt Madsen att han är van vid att stå fijr sina
åsikter. Han svarade Tony Ernst att han inte har haft synpunkter på
processen. Han svarade Karl Arildsson att de frågor han ställer bygger
på felaktiga tolkningar av lan Wifstrand artikel. Han svarade generellt
att han har utvecklat sina synpunkter på valberedningens oberoende i sin
tidigare artikel.

Publikplatser på ndningar
Medlemmen Bertil Waldnert framfÌirde att det är svårt ftir dem som vill
se träningarna att göra det från vettiga platser på hybridplanerna. Niclas
Carlnén svarade att saken ska undersökas.

Spelarna på årsmötet
En medlem framftirde att spelarna bör gå upp på podiet och hyllas innan
de lämnar årsmötet.

Barn med autism
En medlem undrade om den särskilda satsningen på barn med autism
som Malmö FF har aviserat under 2019. Cina Wikeborg svarade att det
började med att Behrang Safari blev ambassadör för Lifewatch som
arbetar ft)r barn med autism. Malmö FF kommer under 2019 attha
aktiviteter med Behrang Safari och hans två söner i fokus som syftar till
att hjälpa och ftirtydliga vad autism står ftir.

Lojalitetsprogram
Medlemmen Mikael Cronqvist undrade hur det går med
lojalitetsprogrammet. Pierre Nordberg svarade att verktyget ej är fÌirdigt
men att systemet är tänkt att starta från och med den allsvenska
premiären.

Pyroteknik
Medlemmen Bo Killander undrade om Malmö FF:s arbete i frågan om
att motverka pyroteknik. Niclas Carlnén svarade att det inte är enkelt att
beskriva kort men att en text finns på mff.se. Malmö FF:s evenemang
ska vara till ftjr alla och i ftlreningens värdegrund fastställs att vi ska
ftilja reglema på och utanftjr planen. I många fall när pyroteknik
används behöver enskilda åskådare sjukvård, vilket är helt oacceptabelt.
En annan medlem framÍÌirde att hans son har berättat ftir honom att den
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Mötet avslutas

Prisutdelning

pyroteknik som används finns i ett rum på Stadion som supportrar har
tillgång till. Han undrade om Malmö FF är medvetna om detta
ftirhållande. Niclas Carlnén svarade att även om så är fallet är det inte
den enda källan och att pyrotekniken inte alltid finns inne på arenan. En
annan medlem undrade vad spelarna tycker om pyroteknik. Daniel
Andersson svarade att de starkt ogillar de avbrott i spelet den ger
upphov till.

Hans Petersson ftirklarar mötet avslutat.

Prisutdelning vidtar

Prisutdelningen inleds med att Pontus Hansson läser upp pristagare och
motivering ftir dem som i år har utsetts till vinnare av Bengt Madsens
ungdomspris. Det är Mia Carlsson och Annelie Jönsson. Priset delas ut
vid annat tillfÌille.

Priser delas ut till ftiljande ftirtjänta personer:
FV:s pris till framstående pojke: Oscar Uddenäs
FV:s pris till framstående junior: Kevin Harletun
Folksams vandringspris till lovande 15-åring: lsak Bjerkebo
Guldlagets stipendium till framstående l6-åring: Tim Prica
Guldlagets stipendium till framstående junior: Amel Crnalic
Malmö Idrottsjournalisters Klubbs pris till ungdomsledare: Lars Åström
Axel Johanssons minnesfond: Linus Borgström, Yahya Kalley, Samir
Polozen och Johan Rapp

Följande medlemmar erhåller veterannål Tor 25 års medlemskap i ftiljd:
Malin Holmström
Roy Monis
Bo Olsson
Martin Ringstrand
Kristofer Wååg
Peter,A.hlander

Följande medlemmar erhåller diplom ftjr 50 års medlemskap i ftiljd
Magnus Andersson
Rolf Bengtsson
Hans Cavalli-Björkman
Claes Hedenskog
Jan Holm
Bo Larsson
Jan Möller
Anders Svensson
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Trrdltionrenllg
rvslutning

Med ton tagen av Einar Matmborg avslutas å¡smötet raditionsenligt

med att medlemms¡na unisont sjunger MFF:arc är vi alla.

W
J

Pontus Hansson
Protokollsekreterare

Petersson

Justerat

Thelma Ernst

Justerat

Mikael Karlsson
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